
До Кмет на община Шумен 

чрез Председателя на Общински съвет 

гр. Шумен 

 
 

ПИТАНЕ 
 

 от  

Добрин Чайлев общински съветник ПП „Атака“ 
 

 ОТНОСНО: Въпроси към кмета на община Шумен за евентуално бъдещо 
разкриване на бежански лагери на територията на община Шумен. 

 
Уважаеми  г-н Кмет, 

 През последните две години отправих редица запитвания към институцията която 
представлявате. Получих следното запитване: „Добрине, можеш ли да провериш 
доколко отговаря на истината слуха, че ще се прави бежански център в сградата 
на бившето заводско училище (т. нар. Кеймбридж)?“ 
 В сайта на Бтв новините от 10. 09. 2016, 19.34 в раздел Общество, има поместена 
статия със следното заглавие: „Държавата има готовност да търси нови бежански 
лагери където и когато се наложи“.  
 Отправям отново въпроси към вас: 
 До момента постъпвало ли е запитване, писмено или устно, извършаван ли е 
оглед на терен/и от държавните институции на Р. България, дали има на 
територията на община Шумен подходящо/и място/а за изграждане/откриване на 
бежански център/ове, лагер/и? И ако отговорът е да, от кои институции и кога, и 
каква е била вашата позиция като кмет на града?  

 
 Отправям тези належащи въпроси защото жителите на общината основателно се 
тревожат като гледат какво се случва на Българо-Турската граница!  
  

 Желая да получа писмен отговор! 

14.09. 2016г                                                               С Уважение: ..................................... 
  гр. Шумен.                                                                                       / инж. Добрин Чайлев/ 

 


